
                                                         Z Á P I S N I C A  
                      z prvého zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 28.02.2007 
Počet poslancov obecného  zastupiteľstva  9 
Prítomní   : 7   
Ospravedlnení:    3    p. František Ambra 
                                    Mgr. Amália Benkovičová 
                                    p. Ján Bielčík 
Ďalší prítomní:  
starosta obce :          Mgr. Peter Švaral 
hlavný kontrolór  :   Darina Dávidová 
pracovníci OcÚ a občania obce podľa prezenčnej listiny.  
 
Program : 
 
  1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej  komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
  2. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva Ing. Ľudmilou Radičovou 
  3. Správa o rokovaní OR. 
  4. Schválenie plánu zasadnutí OZ v Rohožníku na rok 2007   
  5. Prerokovanie návrhu zmien v Štatúte obce Rohožník. 
  6. Prerokovanie návrhu zmien v Organizačnom poriadku Obecného úradu v Rohožníku. 
  7. Prerokovanie zmien v Rokovacom poriadku komisií OZ obce Rohožník. 
  8. Prerokovanie zmien v rokovacom poriadku Obecnej rady v Rohožníku. 
  9. Správa o výsledku hospodárenia s finančnými prostriedkami za rok 2006 
 10. Schválenie záverečného účtu, stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu. 
 11. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti  za rok 2006 
 12. Správa o kultúrnych aktivitách v obci za rok 2006. 
 13. Rôzne 
 14. Interpelácie poslancov 
 15. Diskusia 
 16. Záver  
   
K bodu  programu č. 1       
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvoril   starosta  obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov  
a ostatných prítomných občanov ospravedlnil neprítomných poslancov Františka Ambru, Mgr. Amáliu 
Benkovičovú a Jána Bielčíka a oboznámil prítomných s programom prvého zasadnutia OZ, ktorý oproti 
avizovanému doplnil o zloženie poslaneckého sľubu Ing. Ľudmilou Radičovou. Bola  určená zapisovateľka 
Alena Karšayová, overovatelia zápisnice, Vladimír Báchor a Ján Diviak. Starosta obce predložil návrh na 
zloženie komisie mandátovej, návrhovej a volebnej v zložení p. Ing. Bohuslav Katrenčík, Ing. Andrej 
Topolčány a p.MUDr. Jana Vrablicová, zloženie komisie bolo schválené. 
Bolo schválené uznesením č. 1/2007 
 
K bodu programu č. 2   
 
V tomto bode starostovi obce zložila Ing. Ľudmila Radičová zákonom predpísaný sľub bez výhrad .  
 
K bodu programu č. 3 
 
Starosta obce podal správu o zasadnutí Obecnej rady, ktoré sa konalo dňa 13.02.2007. Starosta obce 
informoval o úprave úradných hodín na obecnom úrade, o odvolaní P. Hollého z funkcie prednostu obecného 
úradu a o tom, že bol s ním skončený pracovný pomer dňom 31.01.2007 pričom v najbližšom období neráta 
s obsadením tejto funkcie, a to ani Ing. Milanom Žilavým. Starosta obce súčasne poďakoval p. Hollému za 
kvalitnú prácu, ktorú vykonal vo funkcii prednostu obecného úradu. Uviedol o problémoch s výpočtovou 
technikou na úrade a postupe riešenia problematiky serveru a stratených dát, o ktoré obecný úrad prišiel pri 
výpadku elektriky začiatkom februára 2007. Súčasne informoval o tom, že bol počítač po bývalom starostovi 



po reparácii postúpený do Materskej školy v Rohožníku. Oboznámil OZ s prípravou obnovenia vydávania 
Obecných novín pod vedením Mgr. Ivety Chovancovej a požiadal prítomných o spoluprácu s redakciou. 
Starosta informoval o prebiehajúcich rokovaniach o vyňatí cca 25 hektárov lesa z vojenského obvodu 
Záhorie. Starosta informoval o snahe nájsť riešenie, ktoré by viedlo k úspore nákladov pri vykurovaní 
obecných objektov, s tým že sa pripravuje analýza možností technického riešenia tohto problému. 
OZ bolo oboznámené o príprave rokovaní o vytvorení mikroregiónu tvoreného obcami od Prieval až po 
Pernek so zainteresovaním podnikov a občianskych organizácii.  
Prítomní boli informovaní so zámerom zorganizovať oslava 610. výročia obce a 125. výročia Hasičského 
zboru pričom poverený organizáciou bude p. Peter Špoták a požiadal prítomných o spoluprácu pri realizácii 
tohto projektu.  
Starosta oznámil, že je potrebné analyzovať a následne upraviť VZN č. 1/2006 o miestnych daniach 
a poplatkoch tak aby boli zvýšené príjmy obce bez toho aby sa to dotklo občanov a drobných podnikateľov.  
Správa bola vzatá na vedomie uznesením č. 2/2007      
 
K bodu programu č. 4 
 
Bol predložený plán zasadnutí OZ na rok 2007.  
Plán bol schválený uznesením č. 3/2007. 
 
K bodu programu č. 5 
 
 Starosta obce predložil návrh zmien v Štatúte obce. Zmeny spočívali aktualizácii počtu poslancov obecného 
zastupiteľstva uvedeného v Štatúte obce, aktualizácii právnych predpisov, na ktoré sa odvoláva štatút obce, 
spôsob obsadzovania komisií OZ, frekvencia zasadnutí komisií bola určená na aspoň raz za dva mesiace 
a druhy komisií boli zosúladené podľa určenia OU zo dňa 29.12.2006. Navrhované zmeny boli upravené na 
základe diskusie OZ. 
Zmeny v Štatúte obce boli schválené uznesením č. 4/2007 
 
K bodu programu č. 6    
 
Starosta obce predložil návrh zmien v Organizačnom poriadku Obecného úradu v Rohožníku. Zmeny 
spočívali v spôsobe ustanovovania hlavného kontrolóra a v organizácii práce obecného úradu a v úprave 
vzťahu starosta obce a prednosta obecného úradu. Tieto zmeny vychádzali zo č. 369/1990 Zb. zákona 
o obecnom zriadení OZ. Bolo zrušené samostatné oddelenie Kultúrny dom. 
Predložený návrh zmien v Organizačnom poriadku OÚ v Rohožníku bol schválený uznesením č. 
5/2007. 
 
K bodu programu č. 7 
 
Starosta obce predložil návrh zmien v Rokovacom poriadku komisií OZ obce Rohožník. Zmeny nadväzovali 
na schválené úpravy v štatúte obce, boli špecifikované podmienky navrhovania členov komisií OZ a bola 
zrušená funkcia tajomníka komisie OZ. 
Predložený návrh zmien v Rokovacom poriadku komisií OZ obce Rohožník bol schválený uznesením č. 
6/2007. 
 
K bodu programu č. 8 
 
Starosta obce predložil návrh zmien v Rokovacom poriadku Obecnej rady v Rohožníku. Zmena upravovala 
frekvenciu rokovania Obecnej rady.  
Predložený návrh zmien v Rokovacom poriadku Obecnej rady v Rohožníku bol schválený uznesením č. 
7/2007  
 
K bodu programu č. 9 
 
Pani Drahošová predniesla OZ správu o výsledku hospodárenia s finančnými prostriedkami za rok 2006. 



OZ zobralo správu na vedomie uznesením č. 8/2007 
  
K bodu programu č. 10 
 
Na schválenie bol predložený záverečný účet obce za rok 2006. Hlavná kontrolórka oboznámila OZ so 
svojim stanoviskom k záverečnému účtu obce za rok 2006. Ing. Radičová žiadala do budúcnosti inú formálnu 
úpravu predkladaných účtovných správ.  
OZ vzalo na vedomie rozbor rozpočtového hospodárenia obce z a rok 2006 a Záverečný účet obce 
a celoročné hospodárenie schválilo bez výhrad uznesením č. 9/2007 
 
K bodu programu č. 11 
 
Hlavná kontrolórka obce predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2006 a požiadala o schválenie plánu 
kontrol na rok 2007. 
Správu vzalo OZ na vedomie a plán kontrol na rok 2007 bol schválený uznesením č. 10/2007 
P. Drahošová predložila OZ správu o vykonanej inventarizácii majetku ku dňu 31.12.2006. Ing. Radičová 
požiadala aby do budúcnosti bola pri inventarizácii uvádzaná aj hodnota po odpisoch, doba evidencie 
v majetku a pri vyraďovanom majetku aj dôvod vyradenia z evidencie. 
Správu vzalo OZ na vedomie uznesením č. 11/2007 
 
K bodu programu č. 12 
 
Pán Haršáni predniesol správu o kultúrnych aktivitách v obci za rok 2006. Ing. Radičová poznamenala, že je 
škoda ak sa prostriedky na kultúru nevyčerpajú v úplnosti – samozrejme zmysluplne. 
 OZ vzalo na vedomie prednesenú správu uznesením č. 12/2007.  
 
K bodu programu č. 13 – rôzne 
 
Starosta obce požiadal OZ o schválenie paušálnej náhrady za používanie súkromného mobilného telefónu pre 
služobné účely vo výške 1.500,-Sk  
OZ priznalo starostovi obce paušálnu náhradu za používanie súkromného mobilného telefónu vo výške 
1.500,- Sk uznesením č. 13/2007  
Starosta informoval o stretnutí klubu starostov okresu MA, na ktorom bolo prijaté uznesenie určené pre 
predstaviteľov Bratislavského samosprávneho kraja, Úrad vlády, príslušné ministerstvá a štátne orgány 
týkajúce sa problémov s údržbou ciest v BSK, so stavom protipovodňovej ochrany na rieke Morave, 
spôsobom prerozdeľovania finančných prostriedkov z EÚ, kde je BSK výrazne znevýhodnený oproti 
ostatným častiam SR a bezpečnostnej situácie v okrese Malacky, kde je potrebné zriadiť okresné riaditeľstvo 
a zvýšiť stavy polície. 
OZ vzalo uvedenú informáciu na vedomie uznesením č. 14/2007 
Starosta informoval OZ o potrebe riešiť problematiku chovu psov a ich pohyb po verejných priestranstvách 
novým VZN, ktorú predbežne konzultuje s MVDr. Salayom.  
OZ poverilo uznesením č. 15/2007 starostu pripraviť návrh predmetného VZN na najbližšie OZ  
 
K bodu programu č. 14 – interpelácie poslancov 
 
Ing. Topolčány sa pýtal prečo v predložených informáciách o hospodárení obce nie sú uvedené žiadne príjmy 
z majetkovej účasti obce v podnikateľských subjektoch., napr. TERMOBYT R, spol. s r.o. Starosta požiadal 
o odpoveď hlavnú kontrolórku, pani Drahošovú, resp. pani Hollú. Bolo uvedené, že obec nemá príjmy 
z podielu na zisku, a preto nevystupujú ani v prehľade o hospodárení obce za predchádzajúci rok, a že obec si 
podiel na zisku nevyberá, ale naďalej zhodnocuje svoj majetkový podiel v spoločnosti, a že všetko sa 
uskutočňovalo podľa rozhodnutia spoločníkov. Starosta prisľúbil podrobnejšie a presnejšie informácie 
prínosu z majetkovej účasti obce v spoločnosti TERMOBYT R na základe zistení dozornej rady, ktorá tieto 
zabezpečí od marca 2007. P. Hollá uviedla, že všetky informácie o hospodárení spoločnosti, resp. záverečné 
účty sú v poriadku a sú v sídle spoločnosti a sú založené aj v obchodnom registri. A požiadala starostu aby 
informoval o tom ako dobre dopadla kontrola SOI v TERMOBYT R. Starosta túto informáciu o kontrole 



potvrdil a uviedol, že neinformoval iba preto, že nemá v rukách písomné dokumenty o kontrole, a že 
o činnosti TERMOBYTU R chce informovať až na základe podkladov od Dozornej rady. 
OZ uznesením č. 16/2007 uložilo starostovi zabezpečiť prehľad o hospodárení spoločnosti 
TERMOBYT R a o prínose majetkovej účasti obce v tejto spoločnosti, a to najneskôr do 27.06.2007. 
P. Báchor sa pýtal z čoho vzniká rozpor medzi potvrdením o dare spoločnosti HOLCIM obci vo výške 
1.500.000,-Sk a evidovaným príjmom v účtovníctve obce, kde je evidovaných iba 1.100.000,-Sk. 
OZ uložilo uznesením č. 17/2007 starostovi zistiť dôvod tohto rozdielu 
p. Hollá sa pýtala prečo bola poskytnutá a za akých okolností pôžička ŠK Hádzaná pôžička keď nevykonáva 
činnosť a prečo mu bol odpustený májom, keď nevykazuje žiadnu činnosť. Starosta vyjadril počudovanie, že 
jej nie sú známe okolnosti pôžičky a prenájmu priestorov pre ŠK Hádzaná, keďže tieto boli poskytnuté 
predchádzajúcim vedením obce. Ďalej uviedol, že nie je pravda, že ŠK Hádzaná nevykazuje žiadnu činnosť – 
aj keď táto nie je taká intenzívna ako bolo dobrým zvykom v minulosti a informoval OZ o stretnutí komisie 
pre vzdelávanie, mládež a šport s riaditeľkou ZŠ Rohožník a p. Ladislavom Topolčánym zo dňa 13.02.2007, 
kde sa prejednávala možnosť zintenzívnenia spolupráce ŠKH a ZŠ v záujme rozvoja hádzanej v obci čo 
viedlo k dohode o možnosti používania hádzanárskeho ihriska školu počas TV. 
Na základe uvedeného Ing. Radičová požiadala hlavnú kontrolórku o predloženie prehľadu úľav, oslobodení 
a pomoci, ktoré poskytla, resp. poskytuje obec. 
OZ uznesením 18/2007 uložila hlavnej kontrolórke o spracovanie uvedených údajov. 
Riaditeľka Materskej školy p. Kardiánová požiadala OZ o delegovanie poslanca do Rady školy Materskej 
školy z radov poslancov OZ. 
OZ uznesením 19/2007 schválilo delegovanie Ing. Radičovej  
Ing. Topolčány sa pýtal starostu z čoho vyplýva šesť ročná dĺžka funkčného obdobia hlavného kontrolóra 
obce tak ako je to uvedené v Štatúte obce. Starosta obce uviedol, že takáto dĺžka vyplýva zo zákona 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení. 
 
K bodu programu č. 15 - diskusia 
 
Vystúpil p. Vrátil za SPIDUCH a poukázal na činnosť vykonávanú týmto spolkom a jeho význam nielen pre 
jeho členov, ale aj pre reprezentáciu obce a požiadal o odporu činnosti do budúcnosti. Starosta uviedol, že si 
uvedomuje význam činnosti SPIDUCHU, a že bude rád keď jeho činnosť bude pokračovať aspoň tak dobre 
ako doposiaľ a pripomenul p. Vrátilovi dohodnuté stretnutie, na ktorom sa dohodnú aj  konkrétnejšej 
spolupráci pri obecných kultúrnych a spoločenských podujatiach. P. Drahošová poukázala na skutočnosť, že 
pre SPIDUCH sú v rozpočte obce na rok 2007 vyčlenené finančné prostriedky. P. Báchor upozornil p. 
Vrátila, že by bolo vhodné aby sa SPIDUCH zaregistroval ako občianske združenia a mal vlastný účet aby 
tak mal viac možností na získanie finančných prostriedkov  
 
K bodu programu č. 16 - záver 
 
OZ schválilo uznesenie ako celok a starosta poďakoval  prítomným za trpezlivosť a účasť 
 
Zapisovateľ                   :  Alena Karšayová                .......................................... 
                   
Overovatelia zápisnice : Vladimír Báchor                   .......................................... 
 
                                        Ján Diviak                            .......................................... 
 
      
 
 

                                                                                   ________________________ 
                                                                                                 Mgr. Peter Švaral  
                                                                                                    starosta obce 
     V Rohožníku dňa 01.03.2007 


